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1.   Obecni      :  
1. Marek Rajca- Przewodniczący Komisji
2. Marian Kita- Z-ca przewodniczącego Komisji 
3. Czesław Badura- radny
4. Wiesław Konderak radny
5. Andrzej Mentel- radny
6. Hanna Szotowska- radna
7. Andrzej Świątek- radny
8. Danuta Walczak- radna
9. Teresa Kosmala- radna
10. Krzysztof Franciokowski- radny

2.   W posiedzeniu Komisji  uczestniczyl i       :
1. Dyrektor Szpitala w Czeladzi - Pan Jacek Kołacz
2. Skarbnik Miasta –Urszula Polak Wałek 
3. Burmistrz ds. Społecznych- Anna Ślagórska
4. Sekretarz Miasta- Dorota Bąk 
5. Zastępca kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji- Słomka

3.   Komisję  prowadził       -    Przewodniczący Komisji- Marek Rajca

4.   Tematy posiedzenia Komisji  :  
1. Aktualny stan ochrony zdrowia w mieście ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji 
szpitala w Czeladzi.                                                           
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące :

a). rozważenie  możliwości wprowadzenia drogą uchwały ograniczeń co do funkcjonowania 
instalacji lub korzystania  z urządzeń nagłaśniających przez pab Tawerna przy ul. Legionów w 
Czeladzi-  zgodnie z wnioskiem Inspektoratu Ochrony Środowiska w Katowicach.

5.   Posiedzenie Komisji .  
 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  

Odczytanie porządku  posiedzenia Komisji.
Zanim rozpoczniemy dzisiejsze obrady proponuje, aby minutą ciszy  uczcić pamięć górników 
który zginęli na kopalni. (Powstanie zebranych i  uczczenie  śmierci górników  minutą ciszy). 
Dziękuję państwu. 
Zapytanie czy zostało wysłane zaproszenie do Pana Dyrektora Szpitala w Czeladzi. 

 Sekretarz Miasta –Dorota Bąk  
 Odpowiada iż Pan Dyrektor dzwonił i informował, że z uwagi na spotkanie może się spóźnić. 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Zapytanie czy była informacja od wicestarosty Kozłowskiego 

 Sekretarz Miasta –Dorota Bąk  
Zaproszenie zostało wysłane, nie było informacji. 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Proponuje zmianę porządku, zaczniemy od zmian w budżecie miasta  na ten rok,  a potem 
Pani skarbnik omówiłaby w skrócie sprawozdanie z  wykonania budżetu, a w między czasie 
może dotrze Pan dyrektor Kołacz i przejdziemy do tematu związanego z szpitalem. 

Dot. punktu 2 – zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
Punkt 10.1 proponowanego porządku obrad sesji – projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta 
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 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Omówienie zmian w budżecie w kolejności : dochody i wydatki.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  .
Przywitanie Pana Dyrektora Szpitala. 

 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Kontynuacja omówienia  zmian w budżecie, z wskazaniem przeznaczenia zabezpieczanych, 
zwiększanych  środków. 

D y s k u s j a :      
Marian Kita- radny
Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek 

 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Kontynuacja i przedstawienie czynników mających wpływ na wykonanie.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy w temacie proponowanych zmian do budżetu na ten rok  są jeszcze jakieś pytania, czy 
Pani Skarbnik może przejść dalej. 
Pytań  niema. 
Proszę o komentarz do sprawozdania, z wykonania budżetu. 

 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Omówienie sprawozdania z wykonania  budżetu. 
Przedstawienie jaki plan dochodów i rozchodów  został przyjęty, oraz jak wpłynęły na niego 
wprowadzone zmiany. W materiałach są wymienione wszystkie decyzje idące w ślad za 
zmianami. Realizacja  dochodów to na 30 czerwca 2009r : 37 515 600,06  (44,8%). 
Razem dochody i przychody – wykonanie  na poziomie 52,3%. 
Omówienie co wpłynęło na  niepełne wykonanie przychodu . Niższe było wykonanie w 
zakresie sprzedaży mienia, oraz udziały  w podatkach. Jeśli chodzi o środki unijne to do końca 
czerwca planowane środki nie wpłynęły. Wpłynęła jedynie kwota dotyczące roku ubiegłego, 
realizacji starówki. Analizując inne pozycje to Ida one w miarę prawidłowo, są to podatki 
lokalne i  środki transportowe. Te wydatki są realizowane prawidłowo. Wydatki  zrealizowano 
na poziomie 35,7% wykonania planu.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy są jakieś pytania do Pani Skarbnik 

(Przyszła radna Teresa Kosmala) 
 Andrzej Świątek – radny  

Prosi o dodatkowe informacje jak  ta sytuacja z przychodami i  dochodami wynika z 8 
miesięcy. 

 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Udziela odpowiedzi na pytanie. Wykonanie dochodu 58,03% wykonanie wydatków 49,96%.
Dochody i przychody 62,43%.

 Andrzej Świątek – radny  
Jaka jest wysokość zadłużenia. 

 Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek  
Takie dane mogę przygotować na komisje finansową. 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań niema.  Dziękujemy  Pani Skarbnik.
Proszę Dyrektora o przedstawienie aktualnej sytuacji  ekonomicznej  szpitala, co w tym roku 
dzieje się w szpitalu.
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Dot. punktu 1- Aktualny stan ochrony zdrowia w mieście ze szczególnym uwzględnieniem 
sytuacji szpitala w Czeladzi.                                                           

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Przedstawienie  materiałów dot.  działań szpitala i uzyskanych wyników finansowych. Rok 
2008 został skończony z dodatnim wynikiem finansowym. Rok 2009 jest dla zakładu rokiem 
złym. Następuje pogarszanie  sytuacji finansowej  szpitala, wynikający głównie z  tego iż NFZ 
jest winny szpitalowi pieniądze, średnio miesięcznie brakuje  od 400 do 500 tysięcy złotych. 
Jeśli tak będzie dalej to zakończymy rok z bardzo dużą stratą. 
Oddziały wykonały  od początku roku  nadwykonań na poziomie  miliona  siedemset tysięcy 
złotych plus minusowanie od niewykonania. NFZ powinien nam wypłacić  dwa miliony 
siedemset tysięcy złotych. 
Przedstawienie nad wykonań poszczególnych  oddziałów i  ich strat. 
Przedstawienie kosztów za 7 miesięcy i rentowości oddziałów. Odziały są najbardziej 
kosztochłonne. Brakuje środków na podstawowe dostawy. W pierwszej kolejności są płacone 
pensje i obowiązkowe składki. 
Pojawił się nowy problem w związku z wymaganiami jakie określił NFZ, zaczynają być 
problemy z utrzymaniem takich oddziałów jak okulistyki . Wymagane jest doposażenia 
oddziału w aparaturę której wartość przekracza wartość kontraktu. 
Przedstawienie jaka aparaturę już zakupiona i jakie są jeszcze braki. 
Projekty uchlał  wynikają min z dostosowania powierzchni  do wymagań  ministra zdrowia. 
Spełniając te wymagania zmuszeni jesteśmy do zmniejszenia ilości łóżek i  dostosowania 
czasu pracy by lekarze mogli pracować w systemie równoważnym. Mamy osiągnąć obniżenie 
kosztów działalności przy obsłudze tej samej ilości pacjentów. Czasem nie wszyscy pacjenci 
mszą być leczeni w warunkach szpitalnych, mogą mieć badania i leczenie w warunkach 
ambulatoryjnych.  Tyle z informacji - jeśli są jakieś pytania, czy szczegóły  to bardzo proszę. 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy te  ograniczenia  ilości łóżek spowodują zwolnienia personelu ? 

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Korzystamy bardzo znacznie z  pomocy pracowników, który nie są naszymi pracownikami 
macierzystymi i  z tymi pracownikami nie będzie przedłużona umowa. Macierzyści pracownicy 
pozostaną.  Przy zmianie  systemu pracy na równoważny lekarze będą musieli się z danym 
oddziałem identyfikować i będzie na nim pracował określona ilość godzin.  Szczegóły nastąpią 
gdy Rada Powiatu to przyjmie. 

 Danuta Walczak- radna  
Czy  były porozumienia i przygotowanie tej restrukturyzacji szpitala z  powiatem i czy tam to 
otrzymało akceptację?

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Ta koncepcja uzyskała akceptacje zarządu.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy było to omawiane na komisji zdrowia Powiatu ?

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Były te zmiany omawiane. Będą jeszcze omawiane w tym tygodniu na posiedzeniu komisji. 

D y s k u s j a :      
Danuta Walczak- radna
Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz
Krzysztof Francikowski- radny

 Teresa Kosmala- radna  
Czy jest pewność że status szpitala w Będzinie pozostanie  jako szpital publiczny. Czy jest 
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podjęta decyzja, jeśli tak to pytam czy te wprowadzane zmiany, czyli likwidacje oddziałów i 
zmniejszanie ilości łóżek wystarczy do obniżenia kosztów. Czy  wzrost kosztów płac przy tym 
zatrudnieniu jakie pozostanie  nie wpłynie na koszty. Jaka jest możliwość z dostosowaniem 
się do  wymagań.
Jeszcze inna przyczyna to narastający brak kadry medycznej, więc musimy zatrudniać 
wykwalifikowane siły i potrzebne są nam środki na wynagrodzenia. Na jaki okres wystarczą 
wprowadzone zmiany . 

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Zakład zostaje zakładem publicznym, niepodzielonym i będzie funkcjonował tak jak teraz. 
Musieliśmy zwiększyć zatrudnienie wykwalifikowanej kadry medycznej. Wymagania NFZ 
wymusiły podjęcie określonych zatrudnień. W pracowniach RTG jest obowiązek zatrudniania 
fizyków medycznych, co nie jest łatwe. Jest dużo osób które pracują, ale już nie musza, więc 
są to zasoby pozostające w dyspozycji, ale są osoby które trudno zastąpić innymi. 

(Przyszedł radny Andrzej Mentel)
 Teresa Kosmala- radna  

Program przygotowany w szpitalu z proponowanymi oszczędnościami – na jak długo to 
wystarczy jeśli sytuacja w NFZ i ustawach nie zmieni się. Czy jest to program na doraźne 
załatanie problemu czy program restrukturyzacji. 

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Jeśli się sytuacja w NFZ nie zmieni to będzie trzeba podejmować kolejne kroki. Niema 
pewności czy dostaniemy  umowę i środki z NFZ. Trudno się wypowiadać o przyszłości 
działalności w powiązaniu  z NFZ. Przedstawienie sytuacji  doświadczeń współpracy z NFZ. 

D y s k u s j a :      
Teresa Kosmala- radna
Dyrektor szpitala - Jacek Kołacz
Czesław Badura- radny
Z-ca Burmistrza Anna Ślagórska

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Prosi o uszczegółowienie kwoty dotacji  110 000 zł ile to będzie lóżek i jakie łóżka na jaki 
odział. Ponadto jakie są potrzeby na kolejny rok. 

 Skarbnik Miasta –Urszula Polak Wałek   
Odczytuje pismo z PZZOZ dot. ilości i  kosztów łóżek do zakupienia. Szacunkowy koszt łóżka 
rehabilitacyjnego to ok. 4000,00zł. 

D y s k u s j a :
Teresa Kosmala- radna
Dyrektor szpitala - Jacek Kołacz

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Jakie są dalsze potrzeby. 

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Jest ogrom potrzeb szpitala.  Każdy odział powinien mieć np. zmywarkę do basenów, której 
koszt to 30 000 zł. Przedstawia co udało się zakupić i wskazuje że jest to sprzęt wysokiej 
klasy.  

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy są jeszcze jakieś pytania. 

 Marian Kita- Z-ca przewodniczącego Komisji   
Przedstawia jaka aparatura jest już wyeksploatowane i stara- niema do niej  już części do 
wymiany, w związku z czym  pewnych zabiegów już niema. Zapotrzebowanie na określone 
terapie jest bardzo duże. 
Pytania:  dot. Oddziału Chirurgii Ogólnej, Chemioterapii i Izby Przyjęć. Ile szpital uzyska 
zmniejszenia deficytu po wprowadzonych zmianach. 
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 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Średnio zmniejszenie kosztów działalności o ok. 1,5 miliona złotych rocznie.

D y s k u s j a :
Dyrektor szpitala - Jacek Kołacz
Teresa Kosmala- radna
Andrzej Świątek- radny
Marian Kita- Z-ca przewodniczącego Komisji 
Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek 
Marek Rajca- Przewodniczący Komisji

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Dyskusja zmierza do końca.  Według mnie są to zmiany bardzo radykalne i odważne. 
Gratulujemy Dyrektorowi odwagi odnośnie zaplanowanych zmian. Szkoda że nieudało się 
wcześniej  takich zmian przeprowadzić. Nasza komisja takie zmiany sugerował

 Dyrektor szpitala _ Jacek Kołacz  
Zgadzam się, ale duży wpływ na to miała sytuacja w kraju. Ale  postanowiliśmy że teraz nie 
czekamy już na nić i  działamy. 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Prosi o przegłosowanie  projektów uchwał , by Pan Dyrektor poznał stanowisko Komisji. 

D y s k u s j a      
Danuta Walczak- radna
Teresa Kosmala- radna
Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska

Dot. punktu 2 – zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
Punkt 10.2  proponowanego porządku obrad sesji – projekt uchwały w sprawie Udzielenia dotacji 
celowej na zakup sprzętu medycznego przez Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Będzinie - Szpital w Czeladzi.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Na pewno zasadnym jest głosowanie  w zakresie, czy udzielimy dotacji dla szpitala 
(110 000,00zł) 

Głosowanie   (za udzielaniem dotacji celowej w wysokości 110     000,00zł  ) :   
Za – 6
Wstrzymujący się – 1  

Przeciw- 0 

Dot. punktu 2 – zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
Punkt 10.-3-7 proponowanego porządku obrad sesji – 
3). Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Dziennego Pediatrycznego zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.
4). Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie:  częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Punktu 
chemioterapii zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40.
5). Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału Chirurgii 
Ogólnej A ,zlokalizowanego w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.
6). Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie:  częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału Chorób 
Wewnętrznych A i Oddziału Chorób Wewnętrznych B zlokalizowanych w Będzinie przy ul. 
Małachowskiego 12 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych I zlokalizowanego w Będzinie 
przy ul. Małachowskiego 12
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7). Zaopiniowania Uchwały Rady Powiatu Będzińskiego w sprawie: częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału Chorób 
Wewnętrznych C i Oddziału Chorób Wewnętrznych D zlokalizowanych w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 
40 oraz utworzenie Oddziału Chorób Wewnętrznych II zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. 
Szpitalnej 40.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Proszę o zajęcie stanowiska przez Komisje czy pozytywnie oceniamy  propozycje tych uchwał 
Rady Powiatu, czy nasza komisja odnosi się  do tego negatywnie. Proponuję je przegłosować 
jako kompleks. Kto pozytywnie opiniuje te projekty uchwał. 

Głosowanie   (za pozytywnym zaopiniowaniem w/w uchwał   ) :   
Za – 6
Wstrzymujący się – 1  
Przeciw- 0 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
5 minut przerwy. 

Dot. punktu  3. Sprawy bieżące : 
a). rozważenie  możliwości wprowadzenia drogą uchwały ograniczeń co do 
funkcjonowania instalacji lub korzystania  z urządzeń nagłaśniających przez pab 
Tawerna przy ul. Legionów w Czeladzi-  zgodnie z wnioskiem Inspektoratu Ochrony 
Środowiska w Katowicach.

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Przewodniczący odczytuje Art.156 ust. 1  i art. 157 ustawy -  Prawa ochrony Środowiska, na 
który się powołuje Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. 

D y s k u s j a      
Hanna Szołowska- radna
Andrzej  Świątek – radny 
Wiesław Konderak- radny
Czesław Badura- radny 
Danuta Walczak - radna
Marek Rajca- Przewodniczący Komisji
Teresa Kosmala- radna
Marian Kita- -Z-ca przewodniczącego Komisji
Z- ca Burmistrza- Anna Slagórska
Andrzej Mentel- radny 

 Danuta Walczak – radna  
My jako komisja powinniśmy wystąpić z wnioskiem do Burmistrza  by zlecił odpowiednie 
przygotowanie pisma  że ze względy na protesty prosi o ograniczenie nagłośnienia. 

 Andrzej Mentel- radny  
     Odczytuje pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w zakresie informacji od 
Policji .

 Danuta Walczak – radna  
Nie deliberujmy tylko zwracamy się z wnioskiem do Pana Burmistrza  - Komisja wnioskuje o 
wystosowanie pisma do właściciela pabu  o ograniczenia nagłośnienia do określonej wartości związku 
z pismem jakie  otrzymaliśmy z  Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony środowiska, w związku  z 
interwencjami mieszkańców. I taki wniosek przegłosujmy. 
 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Kto z Państwa jest za takim wnioskiem

Głosowanie   (za przyjęciem w/w wniosku   ) :   
Za – 6
Wstrzymujący się – 1  
Przeciw- 0 
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 Teresa Kosmala- radna  
Dziwi mnie że  Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach zgłasza się do nas 
jak to jest jego obowiązkiem. 

D y s k u s j a      
Danuta Walczak- radna
Marek Rajca- Przewodniczący Komisji
Czesław Badura

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Czy Państwo życzycie sobie  informacji do tematu „Akcja lato” 
Nie. 

 Teresa Kosmala- radna  
Jeszcze jedno do tego pisma. Pan inspektor  na końcu pisma zwraca się o rozważenie 
możliwości  podjęcia uwały dot. ograniczeń co do funkcjonowania instalacji na w/w terenie. 
Powinniśmy zająć stanowisko czy widzimy problem i czy zamierzamy taka uchwałę podjąć czy 
nie, bo to jest wniosek do rady miejskiej. 

D y s k u s j a :      
Danuta Walczak- radna
Andrzej Świątek - radny
Teresa Kosmala- radny
Hanna Szołowska- radna
Andrzej Mentel – radny 
Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska
Marek Rajca- Przewodniczący Komisji
Czesław Badura- radny 

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Proszę już o ciszę. 

 Marian Kita- Z-ca przewodniczącego Komisji   
Proszę by na sesji odpowiedzieć  w kwestii otwarcia  ruchu z drogi Grodzieckiej  w kierunku 
na Będzin, było to zgłaszane przez Burmistrza do Biur poselskich i senatorskich, i ta sprawa 
nie została do dziś załatwiona. 
Na podstawie obserwacji widziałem kilkanaście wypadków. Uważam ze jest to sprawa której 
władze „krajówki „nie zajęły stanowiska. 

D y s k u s j a :      
Danuta Walczak- radna
Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska
Teresa Kosmala- radny
Marian Kita- Z-ca przewodniczącego komisji
Andrzej Świątek- radny

 Andrzej Świątek- radny  
Proponuję by przenieść tą kwestię  na sesję w ramach interpelacji . 

ć d .  D y s k u s j i :  
Teresa Kosmala- radny
Danuta Walczak- radna
Marek Rajca- Przewodniczący Komisji
Andrzej Świątek- radny

 Marek Rajca- Przewodniczący Komisji  
Porządek  posiedzenia został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji
Polityki Społecznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa



SE-PO.0063-5-7/09
Protokół z posiedzenia Komisji

Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
w dniu 21 września 2009 r.

Str.8/8

Marek Rajca
Protokołował:
Inspektor

 

Katarzyna Gierat
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Czas trwania posiedzenia : 345   (od 10 05 do 13 50 )
W zał.

1. Lista obecności na posiedzeniu komisji. 
2. Nagranie dźwiękowe posiedzenia komisji
3. Podjęty wniosek dot pabu Tawerna.

P o d j ę t e  n a  p o s i e d z e n i u  K o m i s j i  r o z s t r z y g n i ę c i a        ( o p i n i e   i  w n i o s k i      ) :    

1. Pozytywnie zaopiniowany projekt uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej szpitalowi 

(110 000,00zł ) 

2. Pozytywne zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie pozytywnego zaopiniowani uchwał 

Rady Powiatu Będzińskiego dot. likwidacji oddziałów szpitala.

3. Komisja składa  Wniosek do Burmistrza  o wystosowanie pisma do właściciela pabu  Tawerna 

o ograniczenia nagłośnienia do określonej wartości w związku z pismem jakie  otrzymaliśmy z 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony środowiska, w związku  z interwencjami mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji
Polityki Społecznej, Zdrowia i 

Bezpieczeństwa
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